

No. 41979

November 6, 2025

Le 6 novembre 2025

BETWEEN:

Government of Saskatchewan as
represented by the Minister of Education

Applicant / Respondent on cross-appeal

- and -

UR Pride Centre for Sexuality and Gender
Diversity

Respondent / Applicant on cross-appeal

JUDGMENT

The motions to expedite the applications for leave to appeal and to cross-appeal are granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number CACV4329, 2025 SKCA 74, dated August 11, 2025, is granted with costs in the cause. The application for leave to cross-appeal is granted.

ENTRE :

Gouvernement de la Saskatchewan,
représenté par le ministre de l'Éducation

Demandeur / Intimé à l'appel incident

- et -

UR Pride Centre for Sexuality and Gender
Diversity

Intimé / Requéant à l'appel incident

JUGEMENT

Les requêtes visant à accélérer le traitement des demandes d'autorisation d'appel et d'appel incident sont accueillies. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéro CACV4329, 2025 SKCA 74, daté du 11 août 2025, est accueillie avec dépens suivant l'issue de la cause. La demande d'autorisation d'appel incident est accueillie.

No. 41979

This matter, and the appeal in *English Montreal School Board, et al. v. Attorney General of Quebec, et al.* (41231), shall be heard separately.

Cette cause, et l'appel dans *Commission scolaire English-Montréal, et al. c. Procureur général du Québec, et al.* (41231), seront entendus séparément.

C.J.C.
J.C.C.